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Ad. 1. 

 

Obrady XIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 27 lipca 2011 r. otworzył                      

oraz przedstawił proponowany porządek obrad Pan Grzegorz Zasempa  -  Przewodniczący 

Rady Gminy. 

 

 Pan Grzegorz Zasempa  -  Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek                      

Pana Jana Pawlikowskiego – Wójta Gminy w sprawie zwołania sesji Rady Gminy ( wniosek 

w załączeniu do protokołu ). 

 

 Porządek obrad XIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy został przyjęty                          

po przegłosowaniu  – 12 głosów za, 3 osoby nieobecne ( Pani Agnieszka Gal, Pan Marcin 

Sowa, Kazimierz Tatara  ) 

 
Ad.2. 
 
 
 Przed podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na               

2011 rok głos zabrał Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy, który poinformował, że zmiany te 

podyktowane są następującymi sprawami: 

1) Po przeprowadzeniu przetargu na destrukt okazało się, że oferty składane przez firmy są 

znacznie wyższe i nie moglibyśmy zrealizować zadania przy wcześniejszych założeniach. 

Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad poinformowała, że oni nie przystępują do przetargów, 

mają stałą cenę destruktu. Z wolnej ręki Gmina może zakupić destrukt za kwotę około 60 tys. 

zł netto. Wobec tego za podobną kwotę tj. 115 tys. zł będą wykonane drogi na długości                    

2.700 m o szer. 3 m tj.: ul. Leśna i ul. Zielona w Bloku Dobryszyce, Żaby ( Murowaniec ) do 

Molendowa, nie zmieściłyby się drogi osiedlowe, które miały być wykonane rozkładarką. 

Pozostałe drogi byłyby wykonane rozkładarką, na pozostałe drogi zostanie zakupione 2 tys. 

ton destruktu ( 20 zł za 1 tonę destruktu ) od Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad, na to 

pozwala nam prawo. Wobec zakładanej ilości 6 tys. ton destruktu na remont wskazanych dróg 

będzie zakupione 4 tys. ton. 

2) Kwota zabezpieczona na zakup ciągnika okazała się niższa niż była przewidziana, różnica 

wyniosła około 3 tys. zł. W tej sytuacji można unieważnić przetarg i ogłosić nowy przetarg 

lub dołożyć brakującą kwotę. Do przetargu zostały złożone dwie oferty tj. przez firmę 

„Crystal” z Sieradza i firmę ze Strzelec Wielkich. Ogłoszenie nowego przetargu nie 
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przyniesie dobrego efektu, gdyż m.in. zostało sprawdzone, czy cena ciągnika nie została 

zawyżona.   

3) We wrześniu br. jest nabór wniosków w ramach PROW na zadania ustalone przez Radę 

Gminy. 

 

 Pani Małgorzata Szewczyk – Skarbnik Gminy udzieliła następujących informacji 

odnośnie wprowadzonych zmian w budżecie Gminy na 2011 rok: 

1) W planie dochodów: 

- minus 6.900 zł z dotacji WFOŚ na kanalizację Zdania – różny – Galonki w związku                       

z wykonaniem projektu zamiennego; 

- zwiększenie o kwotę 13 tys. zł w podatku dochodowym od osób prawnych, które przekazuje 

Gminie Urząd Skarbowy; 

- zwiększenie subwencji oświatowej o 22.500 zł z tzw. rezerwy Ministerstwa Edukacji 

Narodowej z przeznaczeniem na remonty w szkole podstawowej i gimnazjum                                    

w Dobryszycach; 

- zwiększenie o 2 tys. zł z tytułu odsetek od środków finansowych na rachunkach bankowych; 

- zwiększenie o 1.000 zł z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska; 

2) W planie wydatków: 

- zwiększenie o 600 zł z tytułu opłat na rzecz izb rolniczych; 

- przeznaczenie kwoty 65 tys. zł na zakup destruktu 

 - zmiany w rozdziale „Urzędy Gmin” na wynagrodzeniu z uwagi na to, że pracownik 

przebywa na zwolnieniu lekarskim i osoby z zewnątrz przygotowują przetargi. 

- przeznaczenie kwoty 8 tys. zł na zakup usług, w tym usługi równiarką. 

- zmniejszenie o 2 tys. zł na zakup usług telekomunikacyjnych i przesunięcie tej kwoty na 

szkolenia dla dyrektorów i pracowników Urzędu Gminy; przewidziane są dwa szkolenia w 

Urzędzie Gminy np. z kodeksu postępowania administracyjnego, dyscypliny finansów 

publicznych; 

- zmniejszenie o 122 zł na „Rezerwie ogólnej” 

- przesunięcie w „Pomocy społecznej” w zasiłkach rodzinnych o 5 tys. zł na ubezpieczenie 

społeczne. 

- przeznaczenie 2 tys. zł jako 20 % wkładu własnego na realizację zadania „Wyprawka 

szkolna”; 

- zwiększenie o 27 tys. zł na zakup prasy osady do oczyszczalni ścieków; 

- zwiększenie o 18 tys. zł jako środki dodatkowe na zakup ciągnika;  
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- zwiększenie o 19 tys. zł na planowane koszty dokumentacji projektowej na świetlicę                    

w Rożnach i w Borowiecku; 

- zwiększenie o 4 tys. zł na organizację 800 lecia Dobryszyc; 

 - przeznaczenie kwoty 5 tys. zł na dokumentację projektową boiska w Zdani; 

- w związku z aneksem do umowy o dofinansowanie ze środków zewnętrznych zadania 

„Budowa boiska przy ul. Szkolnej w Dobryszycach”, zadanie to zostało przesunięte na rok 

2012; w związku z tym na rok 2012 została przesunięta kwota 305 tys. zł.   

- ze zmianami w budżecie Gminy związane są zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej.   

     

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                      

w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2011 rok. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 12 głosów za, 3 osoby nieobecne                               

( Pani Agnieszka Gal, Pan Marcin Sowa, Kazimierz Tatara  ) 

  

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

   

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobryszyce na lata 2011 – 2017. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 12 głosów za, 3 osoby nieobecne                               

( Pani Agnieszka Gal, Pan Marcin Sowa, Kazimierz Tatara  ) 

 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

 W sprawie remontu dróg z destruktu głos zabrał Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy,  

który poinformował, że oprócz wskazanych dróg wykonywanych rozkładarką, będą 

wykonywane wszystkie miejsca gdzie mieszkają ludzie. Na pewno będzie wykonana droga na 

Kolonii Rożny, droga w Zdani do pana Stawczyka, końcówki dróg polnych ( droga do 

śmietniska w Galonkach, droga w górkę w Zdani ), droga do państwa Żurawskich w Janowie, 

droga do państwa Smuga, ul. Górna w Borowiecku, droga do państwa Skulimowskich, droga 

Kolonia Dobryszyce – Ruda, droga Kolonia Dobryszyce – Lefranów. Ponadto zostało 

zamówionych 150 ton kamienia m.in. na ul. Pogodną w Dobryszycach, drogę z Rożnów                 

w kierunku Krępy.  
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 Pan Artur Kapuściński – Radny Rady Gminy zwrócił się o uzupełnienie drogi                   

w kierunku lasu Stobieckiego, pogłębienie rowu obok posesji pana Ozgi w Zdani                              

i uzupełnienie drogi polnej biegnącej w górkę obok tej posesji. 

    

 Pani Ewa Madejczyk – Radna Rady Gminy zwróciła się, aby pierwszy destrukt 

przeznaczyć na zatokę autobusową w Borowiecku.  

 

 Pan Bogusław Jurczyk – Radny Rady Gminy zwrócił się o poprawienie ul. Akacjowej 

w Bloku Dobryszyce. 

 

 Pan Adam Flaszka – Radny Rady Gminy zwrócił się o udrożnienie rowów na                  

ul. Wieluńskiej w Dobryszycach.  

  

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że do 6 września br. jest nabór 

wniosków do Urzędu Marszałkowskiego w ramach Odnowy Wsi, a miały być  do końca 

października br. W związku z tym musimy wykonać Plany Odnowy Miejscowości Zdania, 

Rożny, Borowiecko, które zostaną zatwierdzone przez zebrania wiejskie i Radę Gminy. 

 Nie ma problemu jeżeli chodzi o remont świetlicy w Rożnach i boisko w Zdani, 

gdyż nie wymagają one pozwolenia na budowę, tylko zgłoszenia. Natomiast zagrożona jest 

budowa świetlicy w Borowiecku, gdyż tam wymagane jest pozwolenie budowy i możemy nie 

zdążyć ze złożeniem wniosku. Po za tym jest to własność wsi wspólnoty Borowiecka, gdzie 

wymagane są uzgodnienia. Ewentualnie można zastanowić  się nad wykonaniem boiska                    

i zakupem kontenera, który służyłby jako miejsce spotkań dla mieszkańców, jest to kwestia do 

dyskusji  z zarządem wspólnoty wsi Borowiecko.    

 

Ad.3. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XIII nadzwyczajna Sesja Rady Gminy                             

w dniu 27 lipca 2011 r. została zamknięta przez  Pana Grzegorza Zasempę - 

Przewodniczącego Rady Gminy 

 
 
Protokołował:                                                                 Przewodniczył: 
Podinspektor                                                                                                                                                                           
ds. obsługi Rady Gminy i oświaty                          Przewodniczący Rady Gminy 
Katarzyna Marszał                                                          Grzegorz Zasempa 


